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Skrivelse om dialog med medborgare kring parker, naturreservat, fällning av träd mm 
Vi som politiker märker på olika sätt att intresset för parker, naturreservat och träd som 
eventuellt ska fällas är stort. Ibland hör t ex medborgare hör av sig till oss politiker. Trycket är 
hårt på parkerna i hela vår stadsdel även om det finns stora variationer vad gäller besökare, 
tillgänglighet och annat. De naturreservat som återfinns i vår stadsdel, som  
t ex Årstaskogen, anges ofta som favoritplatser i de undersökningar som är gjorda. 
 
Förvaltningen skriver i verksamhetsberättelsen att man har haft dialog vad gäller projektering 
av Dalbottens lekpark i Högdalen. Vidare har förvaltningen har gjort insatser för att öka 
tryggheten i olika parker som tex Kolerakyrkogården vid Gullmarsplan. Andra parker har 
rustats upp eller tillförts utrustning av olika slag, ex Grynkvarnsparken. Trädfällning är inte 
populärt bland medborgare och frågor kan ställas om det i allt från sociala medier till oss 
politiker. Vi liberaler menar att det är av yttersta vikt att det finns en väl utvecklad dialog med 
medborgare i dessa frågor.  
 
Med anledning av ovanstående vill Liberalerna uppdra åt stadsdelsförvaltningen att redogöra 
för följande: 

1. Hur arbetar förvaltningen idag konkret med att säkerställa en god och omfattade 
dialog med medborgare vad gäller inrättade av nya parker, upprustning av äldre 
parker, ny utrustning i parker mm? 

2. Hur arbetar förvaltningen med den information som är nödvändig i samband med t ex 
trädfällning eller vad som är på gång i parker, naturreservat mm? 

3. Finns det några ambitioner att utöka dialogen med medborgare i frågor av ovanstående 
karaktär? 
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